
RDŻ/03/09/2021        Gliwice, dnia 14.09.2021 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 14 września 2021 r., godz. 18.30

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  Kajetan  Gornig otworzył  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Żerniki,  powitał
zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 13 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Informacja Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy dotycząca wykonania zadań od ostatniego 
posiedzenia Rady

2. Sprawy nowe.

3. Pisma przychodzące.

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1) ) Informacja Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy
Przewodniczący Zarządu przekazał relację z żernickich Dożynek 2021, które należy zaliczyć do udanych

przedsięwzięć Rady. Jedyne zastrzeżenia dotyczyły wyboru starosty dożynkowego, którym powinien być rolnik.
W przeciwnym przypadku należałoby zmienić nazwę organizowanej imprezy.

Przewodniczący Zarządu wystosował pismo z prośbą do ZDM-u w sprawie poprawy bezpieczeństwa na
skrzyżowaniu ulic: Granicznej i Olszewskiego/Strzelniczej. Aktualnie czekamy na odpowiedź.

Ad 2) Sprawy nowe, pisma przychodzące
Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  poprosił  o  przygotowanie  preliminarza  propozycji  Zarządu  co  do

wydatków  z  bieżącego  budżetu  Rady.  Przy  tej  okazji  Przewodniczący  Zarządu  przypomniał  o  przygotowaniu
materiałów do planowanego Biuletynu (na Święta Bożego Narodzenia) naszej Rady dla mieszkańców Dzielnicy. 

Ad 3) Pisma przychodzące.
Z-ca Prezydenta Miasta Gliwice Pan Mariusz Śpiewok w obszernym piśmie z dnia 16.08.br. poinformował,

że miasto nie planuje budowy ekranów akustycznych wzdłuż drogi DK88. Będzie za to sukcesywnie prowadzić
nasadzenie drzew wzdłuż tej trasy. Wprawdzie nie spełni to żadnych efektów dźwiękochłonnych, ale za będzie za
parę lat będzie tam ładnie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawę tą należy monitorować, a w tym celu odbędzie się spotkanie
przedstawicieli trzech zainteresowanych rad dzielnic.
   
Ad 4) ) Sprawy bieżące, wolne wnioski.

• Pan  Tadeusz  Lubański  poinformował,  że  na  ulicy  Czoka  brakuje  latarni  –  zobligował  się  przekazać
mieszkańcom, że powinni napisać pismo do Urzędu Miasta z załączonymi podpisami zainteresowanych
mieszkańców.

• Zwrócono uwagę, że chodnik na ul. Chałubińskiego wymaga pilnej naprawy – pan Stanisław Franiel wyśle
w tej sprawie pismo do ZDM-u.

• W  ramach  wolnych  wniosków  zaproponowano,  aby  pozostałe,  a  jeszcze  nie  wykorzystane  środki
budżetowe przeznaczyć na opaski odblaskowe z logo miasta i naszej Dzielnicy dla mieszkańców.
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• Pan Tadeusz Lubański zwrócił się z prośbą o dofinansowanie gimnastyki dla seniorów w kwocie 1.000,00
zł. Decyzja zostanie podjęta na przyszłym posiedzeniu Rady.

• Padła propozycja, aby przed organizacją przyszłorocznych dożynek zakupić np. środki opatrunkowe i leki
dla strażaków z OSP Szałsza, którzy zabezpieczają zarówno festyny jak i dożynki w naszej Dzielnicy.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Termin kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy ustalono na 12 października. 

Protokołował/a: Podpis Przewodniczącego Rady Dzielnicy:

    (podpis) (podpis) 
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